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Referat af bestyrelsesmøde

Grundejerforeningen Skt. Klemens (Det Gyldne Kvarter)

Til stede: Sune Nielsen SN, Henrik Jørgensen HJ, Søren Martin Agerbæk SA, Jane Frølund Andersen JA, Sarah

Lawaetz SL, Brian Hansen BH, Lars Nielsen LN, Brian Hansen BH

Afbud:

Mødet afholdt 2024-02-28 kl 20:00 på Gyldenhøjen 8

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde

Referat godkendt

3. Valg af referent

HJ er valgt til referent

4. Status på opkrævning af kontingent

Alle har betalt og dem som har betalt dobbelt har fået penge tilbage.

5. Status på aktivitetsparken

Der har været dialog med både leverandøren og rådgiveren. Det springende punkt er hvilket

udstyr/område der defineres som fitness og legeplads. Det er den samme rådgiver som godkendte

aktivitetsparken, da den blev bygget som nu har en masse fundamentale bemærkninger til pladsen.

Dette stiller bestyrelsen sig uforstående over for. Leverandøren vil gerne have en “second opinion"

fra en anden rådgiver. Dette arrangerer leverandøren. Dette afventes

6. Status på reparation af asfalt og overførsel af asfalt opsparing

Reparationen er fuldført.

Reparationen bliver betalt ud fra asfalt opsparingen, og beløbet der er indsat på asfalt opsparingen,

bliver derfor reduceret med reparationsomkostninger for 2023.

7. Status på ødelagt sti

Bestyrelsen mener, at det er kommunens ansvar at få skåret kanten mellem vejen og det grønne

område, men det er ikke nemt at få kommunens accept på dette, og det udestår stadig. Bestyrelsen

vil meget gerne have fjernet disse kanter, før vi reparerer stien.

Vi afventer stadig svar fra kommunen. Vi tager kontakt til PA service for tilbud på reparation af stien

og fjernelse af kanter.

8. Gennemgang af årsregnskab

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden.
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Regnskabet for 2023 blev gennemgået af kasseren og blev godkendt af bestyrelsen.

9. Næste møde

Onsdag den 13/3-24 kl 20.00 på Gyldenhøjen 2.

10. Eventuelt

Opfølgning på parkeringsproblemer ved FAB
Der er stadig problemer med dette, og FAB tager fat i kommunen.

Opfølgning på at folk smider affald i containere ved FAB
Dette problem er umiddelbart stadig ikke løst, og FAB vil muligvis installere skilte.

Der er meget affald rundt omkring i kvarteret, især efter de storme vi har haft, dette kunne tages op
på generalforsamlingen, af der burde laves en dag hvor vi rydder op, hvis der altså er nogen der vil
arrangere det. Dette bliver taget op på næste møde.

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden.


